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Geachte raadsleden,

Hartelijk dank voor de mogelijk tot inspreken tijdens de stadsronde plan van aanpak openbare sport
en speelvoorzieningen 2023-2026 van 14 maart jongstleden. In aanvulling op eerder verstuurden
bijdragen willen wij;  en  als afgevaardigden van de
wijk Brusselse Poort gezamenlijk een puntsgewijze samenvatting geven over de belangrijkste
punten wat betreft de speeltuinen in onze wijk die zijn besproken aan tafel 5 in de stadsronde. Graag
willen we u vragen ondergenoemde punten mee te nemen in het plan van aanpak openbare sport-en
speelvoorzieningen.

1. Verzoek tot prioriteit geven aan het opknappen van de speeltuin Fons Olterdissenstraat. Dit
betreft een veelgebruikte speeltuin in een wijk met sociaal-economische achterstand waar de
kinderen een speeltuin het hardste nodig hebben. De speeltuin ziet er verwaarloosd uit. De
speeltoestellen zijn beschadigd en verweerd en het voetbalveldje heeft geen gras meer. De
omheining bestaat uit een hekwerk wat open is; hierdoor mist het zijn doel van veiligheid want
de bal gaat er doorheen en kinderen kunnen er zo onderdoor lopen. Het zand onder het
speeltoestel is vervuild. Rubberen speeltegels/kunstgras zijn wellicht een beter alternatief met
minder kans op vervuiling dan zand. In het plan van aanpak staat er qua tijdsplanning dat deze
speeltuin in 2026 aan de buurt is voor opknappen. Wij willen pleiten voor het naar voren halen
van de datum gezien de slechte staat van de speeltuin en het belang voor het welzijn van de
kinderen in de buurt, ook in preventieve zin op zowel mentale en lichamelijke gezondheid. Zie
toegevoegde fotoþÿ �s voor een situatieschets.

þÿ "� Foto Fons Olterdissenstraat 1 geeft een beeld van het trapveldje waar geen gras meer groeit
met het open hekwerk.

þÿ "� Foto Fons Olterdissenstraat 2 geeft een beeld van de vervallen speeltoestellen en het vervuilde
zand eronder.

2. Graag willen we aandacht voor de verkeersveiligheid van de speeltuinen in onze wijk. 
Kinderen zijn kwetsbaar in het verkeer. Ze hebben weinig aandacht voor hun omgeving als ze
opgaan in hun spel. We willen graag een oproep doen om in het plan van aanpak specifiek
aandacht te geven aan de verkeersveiligheid rondom de speeltuinen omdat dit een
randvoorwaarde is om veilig buiten te kunnen spelen.

þÿ "� Met name de verkeersveiligheid rondom het speeltuintje op de Frederikbastion heeft
hierbij prioriteit. Dit speeltuintje is een heel drukbezocht en populair. Het is een belangrijk
plek voor de verbinding in de buurt. Hier ontmoet jong en oud elkaar en jaarlijks wordt er op
het veldje een buurtfeest georganiseerd. We zijn dan ook erg opgelucht dat deze speeltuin
behouden blijft. Het is een hele fijne plek voor de kinderen om in het groen te spelen. Er wordt
niet alleen in op de speeltoestellen gespeeld, maar ook veel op het veldje erachter. Er lopen
stoepgedeeltes door het veldje heen waar op wordt geoefend met fietsen en wordt geskatet. Op
het veldje wordt veel met de bal gespeeld en tikkertje gedaan. Zoals eerder genoemd zijn het
speeltuintje en veldje drukbezocht; het ligt in een zeer kinderrijke buurt en er komen niet
alleen kinderen uit de direct omringende straten maar ook kinderen die rondom het
Orleansplein wonen en uit de Hoornwerk en Kroonwerk ( waar de nieuwe witte woningen
staan) spelen.



Dan nu de verkeerssituatie en zorgen rondom de verkeersveiligheid: Het speeltuintje is aan
beide kanten omringd door straten (van de Frederikbastion) waar het verkeer vaak
ongehinderd te hard rijdt. Er zijn namelijk geen verkeersdrempels. Het zijn met name
bestelbusjes en scooters die te hard rijden. Zoals hierboven beschreven wordt door de
kinderen niet alleen in het speeltuintje zelf gespeeld maar ook op het grasveldje erachter
wordt veel tikkertje gedaan en met de bal gespeeld. Als de bal dan de straat op gaat rennen
ze erachter aan. Het is al een paar keer op het nippertje goed gegaan. We denken dat een
omheining (bijvoorbeeld een groene haag) het probleem niet goed zal oplossen. Immers
moet het speeltuintje ook veilig bereikt kunnen worden als de kinderen oversteken. Het
belangrijkste in onze ogen is dat het verkeer fysiek afgeremd wordt middels
verkeersdrempels. Je zou hierbij kunnen denken aan het plaatsen van verkeersdrempels op
de kruising van de Vaubanstraat en de beide eenrichtingsstraten van de Frederikbastion. En
een verkeersdrempel aan het begin van de Frederikbastion ( ter hoogte van de hoeken met de
Bastionstraat). Dit, in combinatie met verkeersborden waarbij gevraagd wordt snelheid te
minderen ivm spelende kinderen ( een 15 km zone bijvoorbeeld) zou wenselijk zijn. Het zou
ook wenselijk zijn als dit soort verkeersborden op de toegangswegen tot het speeltuintje
geplaatst zouden kunnen worden ( Frederikbastion/ Vaubanstraat/ Holsteinbastion). Zie
toegevoegde fotoþÿ �s voor een situatieschets.

þÿ "� Foto Frederikbastion 1 betreft een plattegrond met in de rood omcirkeld voorstel
voor locatie plaatsing verkeersdrempels rondom speeltuintje Frederikbastion.

þÿ "� Foto Frederikbastion 2 betreft een overzichtsfoto van de verkeerssituatie bij het
speeltuintje Frederikbastion gezien vanaf de zuidkant.

þÿ "� Foto Frederikbastion 3 geeft een overzicht van het speeltuintje Frederikbastion en
veldje gezien vanaf de noordkant.

3. Het Orleansplein.

De initiatiefgroep Orleansplein heeft zelf een zienswijze ingediend. Wij willen nog
eens benadrukken dat deze initiatiefgroep pleit voor een integrale aanpak van het
Orleansplein, waarbij de betrokkenheid van de buurtbewoners voor het realiseren
van de plannen centraal staat. Men wil de bestaande bloembakken verplaatsen, het
trapveld renoveren en het parkeren van fietsen aanpakken en zelf met
buurtbewoners banken maken. Men verkiest een integrale aanpak boven een
snelle aanpak.

Tot slot zijn we heel blij dat alle speeltuintjes in de wijk Brusselsepoort
blijven bestaan. Ze zorgen voor veel plezier en verbinding in onze wijk.

Met vriendelijke groeten,

 en 
Namens de wijk Brusselsepoort



 

 

 

 
 

 
 



 

 



 

 
 

 


